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      Аннотация

    
        
          Тема выпускной квалификационной работы бакалавра:    Совершенствование процесса управления развитием персонала в организации. Целью работы является комплексный аудит системы развития человеческого капитала ПАО «НК «Роснефть» и предложение перспективных направлений ее развития для повышения эффективности деятельности предприятия нефтегазового сектора. Задачи работы:  1.	Рассмотреть теоретические аспекты, связанные с развитием человеческого капитала компании как основы инновационного развития нефтегазового предприятия. 2.	Провести аудит системы развития человеческого капитала на примере ПАО «НК» Роснефть»». 3.	Выявить перспективы развития человеческого капитала ПАО «НК» Роснефть»» с позиций инновационной деятельности компании. Предмет ВКР организационно-экономические отношения в рамках системы развития человеческого капитала нефтегазового предприятия. Основные результаты работы:  1.	Рассмотрена теоретическая основа человеческого капитала как основа инновационного развития нефтегазового предприятия. 2.	Проведен аудит системы развития человеческого капитала ПАО «НК» Роснефть». 3.	Выявлены перспективы развития человеческого капитала ПАО «НК «Роснефть» с позиций инновационной деятельности.  Область применения результатов ВКР определяется возможностью реализации разработанных мероприятий с целью совершенствования системы развития персонала компании с данной проблемой. Выводы. Задачи ВКР решены, цель достигнута, определена область применения результатов.
        

        
          The title of the bachelor graduate qualification work: “Improving the process of managing the development of personnel in the organization”. The aim of the graduate qualification work it is a comprehensive audit of the human capital development system of Rosneft and the proposal of promising directions for its development to improve the efficiency of the oil and gas sector enterprises The main results of the graduate qualification work:  1. To consider the theoretical aspects related to the development of the company's human capital as the basis for the innovative development of an oil and gas enterprise. 2. Conduct an audit of the human capital development system on the example of  PJSC "NK” Rosneft”   . 3. To identify the prospects for the development of the human capital of PJSC "NK” Rosneft” from the perspective of the company's innovative activities. Research methods used: is organizational and economic relations within the framework of the human capital development system of an oil and gas enterprise. The areas of the graduate qualification work results application: 1. The theoretical basis of human capital as the basis of innovative development of an oil and gas enterprise is considered. 2. The audit of the human capital development system of  PJSC "NK” Rosneft” was conducted. 3. The prospects for the development of the human capital of PJSC "NK” Rosneft» from the standpoint of innovation activity are identified. The scope of application of the results of the WRC is determined by the possibility of implementing the developed measures in order in order to improve the system of development of the company’s personnel with this problem. Conclusions of graduate qualification work. Tasks have been solved, aim has been achieved, the areas of the results application have been determined.
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